
 

 

Motion nr 1 till Årsmöte 2023 

Ämne: Utveckla förhållandet med Idrottsförvaltningen 

 

Förslag 

Undertecknande tycker att förhållandet med bokningen och idrottsförvaltningen i Bromma 

(lite osäker på om den heter så) bör bli en högt prioriterad styrelsefråga. 

 

Tex frågor som varför Ängby IP inte snöröjs, varför BP skall ha fotbollsskola på Ängby IP 

vilket gör att Ängbys lag måste träna någon annanstans och så vidare. 

Frågan om varför vi inte kan boka Ängby IP på vintern kan också vara en fråga att ta upp, 

även om det löser sig vid snöröjning, en sån vinter som vi har nu kan man ju bedriva mycket 

träning på hemmaplan om man bara kan boka. 

 

Att allmänt göra Ängby, som ju är en stor klubb, mer synlig hos dom som bestämmer i frågor 

som direkt rör oss är det vi menar. Vi tror inte det räcker med att vår klubbchef sköter det här 

utan vi anser att det bör ligga på styrelsen att sköta kontakterna (så klart i samarbete med 

klubbchefen) och att göra det kontinuerligt och över lång tid. 

 

Mvh  

Calle Sollander ledare HJA  

Pierre Enecrona ledare F09 

 

Styrelsens yttrande 

Styrelsen delar förslagsställarnas uppfattning att föreningens förhållande till 

Idrottsförvaltningen är en högt prioriterad fråga och en viktig förutsättning för att Ängby IP 

ska kunna vara den lokala mötesplats för vår förening vi vill att den ska vara. 

 

Styrelsen föreslår därför att årsmötet ger styrelsen i uppdrag att ta fram en plan för hur vi 

kan utveckla kontakterna med Idrottsförvaltningen. I planen ska styrelsens roll och 

klubbchefens roll klargöras, och hur de samverkar på bästa sätt för att uppnå resultat. 

Ambitionen med arbetet bör vara att kunna få större andel än i dag av våra lags 

fotbollsträningar och -matcher att ske på Ängby IP, såväl huvudsäsong som vintersäsong.  


